

Afdelingsbestyrelsesmøde - Afd. 1428

07-10-2024

Til stede til mødet:

- **Bestyrelsen:** Trine, Simon og Katrine
- **Suppleanter:** Frank og Benjamin

Dagsorden:

1. Åbning af mødet
2. Valg af referent
3. Valg af ordstyrer
4. Evt. bemærkninger til foregående referat
5. Info fra varmemesteren
6. Nyt fra boligselskabet
7. Evt.
 - a. Informationer om bestyrelsen skal ændres på hjemmeside + videregive vores mail til lejerbo.
 - b. Opsætning af svar med informationer til mails der ikke vedrører bestyrelsen.
 - c. Sikring mod oversvømmelse ved rydning af planter i vandopsamlingen langs fællesstien
 - d. Installering af filtre - ingen fik allergifiltre.
 - e. Spørgeskema omkring generelle fejl og mangler i boligerne mangler... lovet fra driftens side til landsbomøde
 - f. Trækvogn og tavle
 - g. Workshop til "forslag til afdelingsmøde"

Beslutningsreferat

1.	
2.	Katrine
3.	Katrine
4.	Ikke noget, da vi har ny bestyrelse
5.	Intet
6.	Intet
7.	
a)	Mail med information om bestyrelsen er sendt til ojba

b)	Et "autosvar" til mails der ikke vedrører bestyrelsen skal udformes. Bliver udformet efter diverse kataloger er færdiggjort.
c)	Vi skriver til driften og giver vores bekymring til kende. Afventer svar
d)	Vi skriver mail til driften og afventer svar.
e)	Vi skriver mail til driften og afventer svar
k)	Mail er sendt til lena om tavle der allerede er godkendt. Efterspørgsel af trækvogn er sendt til lena
l)	drøftes på næste møde